

Privacy Policy

IMAGYNEX LLC is committed to protecting the privacy and confidentiality of all users and clients.

1. Data Collection

The Company collects only necessary data to provide and improve services.

2. Data Usage

Data is used strictly for operational and service purposes.

3. Data Protection

The Company implements strict security measures to protect data from unauthorized access.

4. Data Sharing

The Company does not sell, rent, or share client data with third parties unless legally required.

5. User Rights

Users may request modification or deletion of their data at any time.

6. Cookies

The Company may use cookies to enhance user experience.

7. Amendments

The Company reserves the right to modify this policy at any time.

8. Governing Law

This policy shall be governed by and interpreted in accordance with the laws of the United States of America.



سياسة الخصوصية

تلتزم إماجينكس ذ.م.م بحماية خصوصية جميع مستخدميها وعملائها والحفاظ على سرية بياناتهم.

1. جمع البيانات

تقوم الشركة بجمع البيانات الضرورية فقط لتقديم الخدمات وتحسينها.

2. استخدام البيانات

تُستخدم البيانات للأغراض التشغيلية والخدمية فقط ولا تُستخدم لأي أغراض غير مصرح بها.

3. حماية البيانات

تطبق الشركة إجراءات أمنية صارمة لحماية البيانات من الوصول أو الاستخدام غير المصرح به.

4. مشاركة البيانات

لا تقوم الشركة ببيع أو تأجير أو مشاركة بيانات العملاء مع أي طرف ثالث إلا إذا كان ذلك مطلوبًا قانونيًا.

5. حقوق المستخدم

يحق للمستخدم طلب تعديل أو حذف بياناته في أي وقت.

6. ملفات الارتباط

قد تستخدم الشركة ملفات تعريف الارتباط لتحسين تجربة المستخدم.

7. التعديلات

تحتفظ الشركة بحق تعديل سياسة الخصوصية في أي وقت.

8. القانون الحاكم

تخضع هذه السياسة وتُفسَّر وفق قوانين الولايات المتحدة الأمريكية.

